
中国大陆首座苏打窑和盐窑 |

First Soda Kiln and Salt Kiln in China |

2007年，徐林峰与美国陶艺家 Suku合作，在景德镇乐天陶社建造了中国大陆

的第一座苏打窑和第一座盐窑。

In 2007, Xu Linfeng cooperated with American potter Suku to build the first
soda kiln and the first salt kiln in China at Lotte Pottery in Jingdezhen.

中国首座无烟柴窑 | China's first smokeless wood kiln |

2008年，徐林峰与日本陶艺家日下部正和合作，在景德镇乐天陶社建造了中国

首座无烟柴窑。

In 2008, Xu Linfeng cooperated with Japanese potter Masakazu Hinode to
build China's first smokeless wood kiln at the Lotte Pottery in Jingdezhen.

成都邛崃窑历史文化遗址公园内的柴窑设计重建和复烧 |

Design reconstruction and re-firing of the wood kiln in Qionglai Kiln Historical
and Cultural Heritage Park in Chengdu |

地球上最北的柴窑建造和烧成 |

Construction and firing of the northernmost wood kiln on earth |

2019年，徐林峰应联合国教科文组织之邀，参与芬兰北极国际陶艺中心的项目，

并参与了地球上最北的柴窑建造和烧成。

In 2019, Xu Linfeng was invited by UNESCO to participate in the project of the
Arctic International Ceramic Center in Finland, and participated in the
construction and firing of the northernmost wood kiln on earth.





https://mp.weixin.qq.com/s/m-J6nKpc0o3D_tKfpFa-pw


